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Dana 15.03.2025. godine sa početkom u 11.00 časova u prostorijama kafea „Padrino“ u 
Jagodini održana je redovna izborna Skupština SO SOF-a. Skupštinu je otvorio 
predsednik IO i predsednik Skupštine Aleksandar Jovanović i predložio sledeći dnevni 
red koji je već poslat članovima SO mejlom. 
 
Dnevni red: 
1. Otvaranje Skupštine 
2. Izbor verifikacione komisije 
3. Izbor zapisničara i dva overača zapisnika 
4. Stanje matične knjige na dan 15.03.2025. godine (stari-novi članovi) 
5. Usvajanje zapisnika sa prethodne godišnje Skupštine SO SOF-a 
6. Izveštaj predsednika o radu u prethodnom periodu 
7. Izveštaj sekretara o radu u prethodnom periodu 
8. Blagajnički izveštaj 
9. Izveštaj predsednika Stručno-ispitne komisije 
10. Izveštaj glavnog urednika „Avi-faune“ 
11. Izveštaj sa 72. Svetskog prvensta u Portugaliji 
12. Izbor novog predsednika SO SOF-a (kandidati) 
13. Plan rada SO i izbor novog IO SO (predlog predsednika) 
14. Dogovor oko visine Savezne članarine za 2026. Godinu 
15. Određivanje visine takse za ocenu ptica na izložbama 
16. Razno 
 
Prva tačka: Otvaranje Skupštine 
Na otvaranju Skupštine predsednik Aleksandar Jovanović se zahvalio na prisustvu 
članovima i dao predloženi dnevni red na diskusiju. Nenad Radojičić je predložio da u 
okviru 13-te tačke dnevnog reda treba dodati i izbor Stručno-ispitne komisije kao i Suda 
časti. Predlog je usvojen i dnevni red je dopunjen u okviru 13-te tačke dnevnog reda. 
 
Druga tačka: Izbor verifikacione komisije 
Predsednik Aleksandar Jovanović predložio je da verifikacionu komisiju sačinjavaju 
Goran Sapožničenko i Boris Despot. Predlog je jednoglasno usvojen. Verifikaciona 
komisija je utvrdila da Skupštini prisustvuje 13 sudija i 4 pripravnika. Od toga trojica 
sudija Branislav Karajović, Željko Aleksić i Aleksandar Kostadinović je opravdano 
odsutno, a Luka Mirković, Marko Stanković i Miša Stojanović su odsutni pripravnici. 
 
Treća tačka: Izbor zapisničara i dva overača zapisnika 
Na predlog predsednika Aleksandra Jovanovića za zapisničara je jednoglasno izabran 
Goran Sapožničenko, a na njegov predlog zbog teritorijalne blizine za overače 
zapisnika izabrani su Marijan Matijević i Dejan Antić. 
 



Četvrta tačka: Stanje matične knjige na dan 15.03.2025. godine (stari-novi članovi) 
O stanju matične knjige na dan 15.03.2025. godine izvestio je sekretar SO SOF-a 
Goran Sapožničenko koji je obavestio Skupštinu da trenutno ima 16 aktivnih sudija, 1 
počasni je Arpad Ereš i 1 je u mirovanju Nedeljko Vasić kao i 7 pripravnika od kojih je 
Nenad Lazarević položio teoretski deo na seminaru u Nišu i praktični u Somboru na 
Državnom šampionatu. Sapožničenko je dao predlog da se glasanjem Skupština izjasni 
o prijemu Nenada Lazarevića kao sudije sa sekciju C3. Skupština je jednoglasno 
izglasala prijem Nenada Lazarevića kao sudije čime je broj glapsova na Skupštini sa 13 
povećan na 14 jer je i Lazarević prijemom stekao pravo glasa. Takodje je Sapožničenko 
upoznao prisutne da je trojica kandidata za sekciju S1 položilo pripravnički ispit na 
Državnom šampionatu i dao predlog Skupštini da se glasanjem izjasni o prijemu SO 
kandidata Đilas Marka, Nikolić Vladimira i Cakić Saše koji su prisutni. Skupština je 
jednoglasno sa 14 glasova primila pripravnike u SO. 
 
Peta tačka: Usvajanje zapisnika sa prethodne godišnje Skupštine SO 
Zapisnik sa godišnje Skupštine SO za 2024. godinu sekretar Goran Sapožničenko je 
svim članovima dostavio na mejl i isti je jednoglasno usvojen. 
 
Šesta tačka: Izveštaj predsednika o radu u prethodnom periodu 
Izveštaj predsednika SO Aleksandar Jovanović je dostavio mejlom svim članovima i svi 
su imali prilike da ga pročitaju pre Skupštine. Jovanović je otvorio diskusiju povodom 
izveštaja, a za reč se javio Dragan Ćamilović koji je istako da je bez obzira na sve to što 
je uradjeno u prethodnom periodu bila potrebna veća transparentnost u radu IO SO jer 
ostali članovi SO nisu imali uvid u to šta se radi. Nakon toga izveštaj je stavljen na 
glasanje i kao takav sa 14 glasova jednoglasno je usvojen. 
 
Sedma tačka: Izveštaj sekretara o radu u prethodnom periodu 
Izveštaj sekretara je takođe dostavljen mejlom svim članovima te su svi imali priliku da 
ga pročitaju pre Skupštine. Obrazlažući izveštaj sekretar Goran Sapožničenko se 
osvrnuo na to da organizatori izložbi traže od njega da delegiraju sudije koje oni izaberu 
i da se tako desilo da neke sudije imaju više, a neke manje sudjenja u prethodnoj 
godini. Takodje je stavio kao primedbu to da neka udruženja koja organizuju izložbe 
pozivaju sudije iz inostranstva i ako za to imamo domaće sudije. Za reč se javio Dragan 
Ćamilović koji je istakao da nije dobro da društva imaju želju jer se na taj način izgubila 
svrha delegiranja i da neke sudije jako malo sude u toku godine zbog toga. Nakon 
diskusije izveštaj je stavljen na glasanje i jednoglasno je usvojen. 
 
Osma tačka: Blagajnički izveštaj  
U OKVIRU OVE TAČKE NISAM NIŠTA ZAPISAO!!! 
 
Deveta tačka: Izveštaj predsednika Stručno-ispitne komisije 
Izveštaj predsednika Stručno-ispitne komisije podneo je Nenad Radojičić takođe 
elektronski mejlom svim članovima ali je obrazlažući istakao da je sa novim sudijama 
popunjenost u sekcijama D, E i C3 sada odlična ali da se ubuduće mora raditi na 
animiranju novih pripravnika za sekcije kanarinaca pesme, papagaja I1 i I2, J, K, L, M i 
N i sekcija F1 i F2, O i P. Kao i da se u daljem radu SO potrudi da neke od sudija koji su 



u međuvremenu napustile SO, animira da se vrate onako kako to pravilnik propisuje, a 
to se po njegovom viđenju odnosi pre svega na Dalibora Filipovića sekcija B i Roberta 
Sekulu sudiju za papagaje. Nakon toga glasanjem izveštaj je jednoglasno usvojen. 
 
Deseta tačka: Izveštaj glavnog urednika „Avi-faune“ 
U okviru desete tačke dnevnog reda izveštaj je u pismenoj formi mejlom podneo glavni 
urednik Goran Sapožničenko. Obrazlažući izveštaj istakao je da novo uredništvo nije 
imalo iskustva u tehničkom delu pripreme časopisa ali i da je pored poteškoća sa 
odabirom štamparija uspela da u roku izradi dva broja za koje je i dobilo mandat i da su 
isti kvalitativno zadovoljili kriterijume članova čitalaca. Od strane Dragana Ćamilovića i 
Nenada Radojičića stavljena je primedba na to da je u drugom broju veliki broj stranica 
zauzeo zapisnik sa Skupštine SOF i da bi to trebalo da ide kao umetak odnosno 
dodatak uz časopis što je jednoglasno prihvaćeno. Shodno navedenom Skupština je 
produžila mandat uredništvu s tim da se na predlog Gorana Milićevića uredništvu 
priključuju još člana koja bi vodila računa o tekstovima za kanarince pesme i poziturne 
kanarince. Skupština je jednoglasno izabrala Vlatka Angelkovskog za poziturne i 
Nenada Lazarevića za kanarince pesme. 
 
Jedanaesta tačka: Izveštaj sa 72. Svetskog prvensta u Portugaliji 
Izveštaj sa 72. Svetskog prvenstva u Portugaliji trebalo je da podnese Branislav 
Karajović koji nije bio prisutan iz opravdanih razloga. Po ovoj tački dnevnog reda Nenad 
Radojičić je stavio na glasanje predlog da se od strane UO SOF zatraži pismeni 
odgovor o tome za kog kandidata za predsednika OMJ je glasao delegat SOF na 
kongresu u Portugaliji. Predlog je usvojen jednoglasno i dogovoreno je da se UO SOF 
uputi zvanični dopis sa odlukama i zaključcima sa ove Skupštine u kojima bi jedna od 
stavki bio i ovaj odgovor u pismenoj formi. 
 
Dvanaesta tačka: Izbor novog predsednika SO SOF-a (kandidati) 
Povodom ove tačke dnevnog reda sekretar SO Goran Sapožničenko obavestio je da je 
jedina pristigla kandidatura od strane Dr Nenada Radojičića koji je u roku u pismenoj 
formi podneo istu. Nakon toga Dr Nenad Radojičić je ukratko predstavio sebe i budući 
plan rada SO ističući da će ubuduće ista raditi transparentno da se planira formiranje 
Viber grupe u kojoj bi bile sve sudije i pripravnici i u kojoj bi se u formi obaveštenja 
saopštavale sve buduće odluke IO SO kao i to da će se Pravnilnik SO koji je na snazi 
strogo primenjivati jer je to jedini ispravan put. Predsednik Aleksandar Jovanović je 
nakon predstavljanja Dr Nenada Radojičića stavio isti predlog na glasanje i isti je 
jednoglasno sa 14 glasova izabran na mesto predsednika SO. 
 
Trinaesta tačka: Plan rada SO i izbor novog IO SO (predlog predsednika) izbor 
Stručno-ispitne komisije i Suda časti 
 
U okviru trinaeste tačke dnevnog reda reč je uzeo novi predsednik SO Dr Nenad 
Radojičić i obzirom da je Plan rada predstavio u okviru svoje kandidature dodao je da 
će se i ubuduće raditi na unapredjenju aplikacije ORNI za ocenjivanje i da je u planu da 
se sa autorom dogovori da se uredi da se nakon ocene može napraviti i zapisnik sa 
ocenjivanja koji sada sudije sačinjavaju ručno na blokovima kojih više nema i da bi se 



na taj način izbegli troškovi ponovnog štampanja, a radi se o statističkim podacima koji 
bi mogli da se dobiji i iz aplikacije. Ponovio je da želi da se u SO vrate u skladu sa 
Pravilnikom sudije Dalibor Filipović i Robert Sekula što bi olakšalo dalji rad u sekcijama 
gde nam sudije nedostaju. Nakon toga isti je izneo predlog novog IO SO: Aleksandar 
Jovanović zamenik predsednika, Goran Milićević sekretar, Milovan Stojadinović član, 
Dejan Antić član, Milan Đorđević član i Goran Sapožničenko član. Za reč se javio 
Dragan Ćamilović koji je stavio primedbu da nisu sve sekcije zastupljene u IO i dao je 
predlog da se isti proširi za još dva člana kako bi i sekcije E i B imale svog predstavnika. 
Goran Milićević je dao predlog da se da inicijativa da se ovaj predlog usvoji i da se 
proširi IO za još dva člana. Predlog je usvojen jednoglasno i Nenad Radojičić je 
predložio da u IO ispred sekcije E uđe Dragan Ćamilović, a pošto predstavnika sekcije 
B nema prisutnih na Skupštini da uđe Nenad Lazarević koji je i jedini predstavnik ispred 
kanarinaca pesme. Skupština je jednoglasno usvojila ovaj predlog IO SO. 
Za izbor predsenika Stručno-ispitne komisije Goran Sapožničenko je predložio Nenada 
Radojičića koji je po njemu i do sada odlično obavljao ovu funkciju, a po Pravilniku 
mesto sekretara pripada sekretaru IO SO Goranu Milićeviću koji će biti ispitivač za 
sekciju D. Jednoglasno je izabrana Stručno-ispitna komisija u sledećem sastavu: Nenad 
Radojičić predsednik (ispitivač za sekciju H), Dragan Ćamilović zamenik predsednika 
(ispitivač za sekciju E), Goran Milićević sekretar (ispitivač za sekciju D), Željko Aleksić 
(ispitivač za sve sekcije kanarinaca pesme), Goran Sapožničenko (ispitivač za sekcije 
I1, I2, J, K, L, M i N), Milan Đorđević (ispitivač sa sekciju G), Dejan Antić (ispitivač za 
sekcije F1, F2, O i P) dok su za rezerve određeni sudije Marijan Matijević i Dragan 
Lazarević. 
Za Sud časti Goran Milićević je predložio Marijana Matijevića, Gorana Vasiljković i 
Životija Aranđelovića. Životije Aranđelović je odbio da bude u Sudu časti pa je Goran 
Sapožničenko predložio umesto njega Dejana Antića. Predlog je stavljen na glasanje i 
usvojen je jednoglasno. 
 
Četrnaesta tačka: Dogovor oko visine Savezne članarine za 2026. godinu 
U okviru ove tačke dnevnog reda javio se Goran Sapožničenko koji je rekao da je 
članarina za tekuću godinu 2500 dinara i da je rok za plaćanje 31.03.2025. godine, kao i 
da ima kolega koji to još nisu izmirili. Aleksandar Jovanović je predložio da članarina za 
2026. godinu bude 3000 dinara što je jednoglasno usvojeno. 
 
Petnaesta tačka: Određivanje visine takse za ocenu ptica na izložbama 
U okviru ove tačke dnevnog reda Goran Sapožničenko je upoznao pristune da je 
dosadašnja taksa za ocenu 40 dinara po ptici i da se za putne troškove naplaćuje 20 
dinara po predjenom kilometru u jednom pravcu. Dat je predlog od strane Sapožničenka 
da nova taksa bude 50 dinara. Dragan Ćamilović je istakao da 20 dinara po predjenom 
kilometru u jednom pravcu nije dovoljno i da sa ovom cenom benzina i putarine ne 
pokriva troškove. Pa je predložio da se putni troškovi naplaćuju 20 dinara po predjenom 
kilometru u oba pravca. Na glasanje je stavljen predlog da se taksa po ptici naplaćuje 
50 dinara i putni troškovi u iznosu od 20 dinara po predjenom kilometru u oba pravca i 
isti je jednoglasno usvojen. 
 
Šesnaesta tačka: Razno 



U okviru šestaneste tačke Nenad Radojičić je konstatovao da nisu izabrani rukovodioci 
pa se odmah pristupilo istom. Konstatovao je da za pojedine sekcije nije ni potreban 
predlog jer nemamo izbor pošto imamo samo jednog sudiju ali da se nada da će se i to 
promeniti. Dat je predlog od strane Dragana Ćamilovića da rukovodilac sekcije E bude 
Vlatko Angelkovski, od strane Gorana Sapožničenka za sekciju D Marijan Matijević, od 
strane Nenada Radojičića za H Aleksandar Jovanović i za kanarince pesme Nenad 
Lazarević. Na glasanje je stavljen predlog da novi rukovodioci sekcija budu: Kanarinici 
pesme A, B i C Nenad Lazarević, D – Marijan Matijević, E – Vlatko Angelkovski, F1, F2, 
O i P – Dejan Antić, G – Milan Đorđević, H – Aleksandar Jovanović i I1, I2, J, K, L, M i N 
– Goran Sapožničenko. Isti je jednoglasno usvojen. 
Nenad Radojičić je predložio da se seminar SO održi prve nedelje oktobra meseca u 
Kruševcu, što je pozdravljeno od strane Skupštine. 
Za reč se javio Vlatko Angelkovski koji je stavio primedbu na broj bodova za 
nagrađivanje 90 i više pojedinačno i 360 i više za kolekcije. Isti smatra da Srbija nema 
kvalitet ptica za bodovni minimum za nagrađivanje od 90 bodova pojedničano i da se 
odgajivačima stvara lažna slika o kvalitetu njihovih ptica kao i da se zbog toga dešava 
velika bodovna razlika. Aleksandar Jovanović se javio za reč i rekao da su to kriterijumi 
koje su uspostavili COM i OMJ i da smo kao članica dužni da ih se pridržavamo. Dalje 
se stvorila diskusija ..... AKO SI OVO ZAPISAO TREBA DA UĐE U ZAPISNIK JER SE 
GLASALO, JA NISAM ISPRATIO 
 
 
 
Skupština je završena u 14.00 časova OVO NISAM SIGURAN SAMO SAM NAPISAO 
 
 
 
Jagodina, 15.03.2025. godine 
 
 
ZAPISNIČAR   M.P.   PREDSEDNIK SKUPŠTINE 
Sapožničenko Goran     Jovanović Aleksandar 
 
 
 
Overači zapisnika 
 
1. Antić Dejan 
 
2. Matijević Marijan 


